
Факултетен студентски съвет при ФМИ
Протокол от събрание

30.05.2023г.

I. Обявяване на откриването
Кристиан Иванов обяви началото на общото събрание на ФСС в 19:24 ч. на

30.05.2023г. в Заседателната зала на ФМИ.

II. Проверка за кворум
Секретариатът извърши проверка за кворума.

Присъстващи:
Александър Евтимов
Ангел Пенчев
Антония Христова
Антония Ваклинова
Божидара Каличкова
Велислава Върбанова
Виктор Тодоров
Виолета Секулова
Георги Чолов
Гергана Петрова
Гергана Ангелова
Ивайло Кънчев
Камелия Цанкова
Кристиан Иванов
Кристина Стоянова
Лора Дубина
Милена Попова
Петя Георгиева
Пламена Илиева
Радослав Каратанев
Росица Тодорова
Светослав Атанасов
Станислав Попниколов
Християн Денков

Извинени:
Боян Михайлов
Йоанна Кръстева



Гости:
Александър Филисян

III. Одобряване на дневния ред:

1. FMI Game Olympics- recap
2. Freshers' Weekend: FMI Edition
3. Дизайн група
4. Календар на събитията 2023/2024
5. КСК 2023
6. Други

Дневният ред беше одобрен единодушно (24 гласа).

IV. FMI Game Olympics- recap

Статистика

Бордови игри:
мин.г - 45/50 тази г. - 21 |

Бридж: |
мин.г - 20 тази г. - 15 |

Табла: |
мин. г. - 13 тази г. - 9 |

Тенис на маса: |
мин. г. ~16 тази г. - 25 | Общо:

Белот: |
мин. г. ~60 тази г. - 38 | мин. г. ~ 187

Шах: |
мин. г. - 14 тази г. - 14 | тази г. - 125

Джаги: |
мин. г. ~14 тази г. - 6 |

Плюсове:
● положителна реакция за турнирите
● кетъринга
● добра скала за точкуване на бордовите игри (линк -

)ФМИ Бордови игри точкуване.xlsx
● награди от фирми
● отборни и индивидуални награди в бордовите игри

https://docs.google.com/spreadsheets/d/1UAk9qYntlsKd_Yiy6Gi1ouA4Ssc50Vvf/edit#gid=1311987009


● добра комуникация с бриджьорите
● добро разпределение в турнира по тенис на маса (след първите няколко игри да се

разпределят мачовете по ниво *)
● https://challonge.com

Минуси:
● малко участници, засичане на турнири
● късно създаване на чата на работната група
● недостатъчна реклама на събитието, закъсняла такава, малко постове,

неразбирателство какво и как да се качва
● недостатъчно участие от работната група (и ФСС) по време на събитието и в

разчистването след него (победителите си носеха джагата до третия етаж)
● много боклук (най-вече фасове), липса на чували
● недостатъчно ясна комуникация с фирмите (еднакви награди за местата, липса на

банери)

Неутрални/Препоръки:
● предлагаме да е една седмица по-рано заради баловете
● ограничение на броя изиграни игри в турнира по бордови игри и добавяне на

коефициент за броя хора в отбор на бордовите игри
● да се говори с Илияна (домакин, управител на сградата) няколко дни преди

събитието за шатрите, тенис масите, да се пита за чували за боклук, ръкавици
● останалите тенис маси са в 012
● колаборация с гейминг клуба за ЦС, Лига и тн.
● да се помисли от работната група за броя на игрите в турнир, които се играят,

защото хората се изморяват и някои си тръгват (по-добре е да не са кръгове, а брой
игри)

● при добра бройка хора, общо хвърляне на зарове в първия кръг на турнира по табла
(по-равностойно и по-интересно ще е)

Допълнение:
● Да се знае преди самото събитие дали членовете от ФСС могат да участват на

събитието, в противен случай да се търсят доброволци.
● В бъдеще да се внимава с фактурата от кетъринга за събития. Кристиан Иванов,

допълни, че за събитието е липсвала комуникация, не само в работната група, а и с
Илияна.

● Анкета за обратна връзка за събитията.
● Идея - да се снима залата преди да се вземат чинове/маси от залите. Диспенсърът

да се взема преди петък, 14:00 часа.

https://challonge.com/


V. Дизайн група
Петя Иванова взе думата и обясни, че идеята на дизайн групата е да помага за

всичко на КВО. Предложи се членовете на КВО да са и в дизайн групата.
Виолета Секулова предложи за събитие или да се избира един човек, който да

изработва дизайна за събитието, и той да е свръзката между работната група и дизайн
групата, или да няма такъв, който да отговаря за всичко, а работата да се разпределя между
членовете на дизайн групата.

Антония Христова сподели следната идея - малко на брой хора от работната група
да са избрани да изготват дизайн за събитието и ако не могат да свършат работата, да
помолят за помощ дизайн групата като вид консултация.

Пламена Илиева се съгласи с Антония Христова и предложи въпреки всичко да има
консултация от човека в работната група с членовете на дизайн групата (като FMI{Codes}
е изключение).

Антония Ваклинова спомена, че много сложно става да се постигне консенсус за
дизайн, ако се пита в общ чат. Един човек да даде дизайн, да се обсъди и ако се стигне до
разполовяване, председателят на КВО да е арбитър.

Дизайн групата в крайна сметка остава. Петя Иванова предложи да се избере
председател на дизайн групата, който да отговаря за нея, да следи работата и да е
свръзката с работните групи, с условието, че който е председател на КВО комисия, да не е
председател и на дизайн групата.

Петя Иванова номинира Антония Христова за председател на дизайн групата.
След явно гласуване Антония Христова беше избрана за председател с 22 гласа “за”

и 2 гласа “въздържал се”.

VI. Freshers' Weekend: FMI Edition
● Миналата година (2022) - 7 човека в работната група
● Кристиан Иванов, Пламена Илиева и Петя Иванова споделиха как се организира

събитието и за самата организация миналата година.
Recap.docx

● Работната група ще се състои от 9 човека.
● Кандидати за организация на събитието:

○ Организатори от миналата година - Антония Христова, Петя Иванова,
Пламена Илиева;

○ Нови членове - Гергана Ангелова, Георги Чолов, Гергана Петрова, Камелия
Цанкова, Милена Попова, Росица Тодорова, Радослав Каратанев, Станислав
Попниколов, Християн Денков;

● Кристиан Иванов предложи всички организатори на миналото издание да са в
работната група.

● Допълването на работната група се извърши с явен вот. Избрани бяха Гергана
Ангелова, Гергана Петрова, Камелия Цанкова, Росица Тодорова, Станислав
Попниколов, Християн Денков.

● Хората, които са в работната група, остават и помагат на работната група,
независимо дали са прекъснали или не.

https://docs.google.com/document/d/163s_20FTSRH3CKlMIruhC2vM8W0ZT0e9/edit


VII. Календар на събитията 2023/2024
Януари няма събития поради новата година и предстоящата сесия.
Проведе се дебат дали ACM (Algorithmic clash + Математическо състезание) да се

проведе зимната сесия.
Обсъди се организацията на спортното събитие и All Stars, дали сега да бъдат

избрани работни групи за тях, както и проблемът с намиране на доброволци за събитията.
Християн Денков предложи Nights of Horror да остане само прожекция на филм, за

да не е конфликтно със събитията на XOR.

● Гласуване календарът да е следният:

1. Freshers’ Weekend - края на
септември

2. FMI Sports Tournaments - октомври
3. Избори за нови членове на ФСС -

октомви
4. Nights of Horror - Halloween
5. Best of All Stars - ноември
6. Коледно събитие - декември
7. Личностно развитие - (февруари)

след сесията

8. Google Hashcode - в зависимост кога
се състои

9. FMICodes - март
10. Algorithmic Clash + Математическо

състезание -
11. Личностно развитие - април
12. Game Olympics - май
13. Treasure hunt?

След явно гласуване, единодушно се прие календара със събитията за 2023/2024 г.

● Кристиан Иванов обясни какви са организаторските задължения за спортното
събитие. Желаещи да са организатори на спортното събитие: Александър Евтимов,
Велислава Върбанова, Георги Чолов, Кристиан Иванов, Кристина Стоянова,.
След явно гласуване единодушно се избра работна група в гореспоменатия състав.

VIII. КСК 2023
Кристиан Иванов разясни организацията и структурата на КСК и какви са

отговорностите на ФСС.
Желаещи за участие:

● Първо класиране: 4 човека - Виолета Секулова, Кристина Стоянова, Лора Дубина,
Християн Денков

● Второ класиране: 3 човека - Антония Ваклинова, Велислава Върбанова, Милена
Попова



IX. Други
1. Избор на зам. - декани

Кристиан Иванов обяви, че на Факултетен съвет са били гласувани следните
заместник - декани:

○ Доц. Иван Минчев Минчев - ОКС “Бакалаври”
○ Доц. Дафина Йорданова Петкова - ОКС “Магистри”
○ Доц. Мариана Илиева Атанасова - “Докторанти”
○ Доц. Елисавета Василева Гурова - Научноизследователска и проектна

дейност
○ Доц. Асен Иванов Божилов - Стопанска дейност
○ Доц. Първан Евтимов Първанов - Връзка с външни организации

2. Среща за принтери
Кристиан Иванов обясни какво се е говорило на срещата. ФСС ще подкрепи

инициативата, ако услугата е безплатна за студентите. Обсъждаха се и още идеи за
принтери.

Среща за принтери.docx

3. Нов компютър
Станислав Попниколов предложи да се вземе нов компютър за офиса на ФСС

(200А), чрез спонсорство от фирми, от ФМИ или дарение. Ще се говори със зам.-декана по
стопанска дейност - Асен Божилов. В случай, че се смени компютърът трябва да се видят
наличните файловете и документи преди това.

X.Закриване на заседанието
Кристиан Иванов закри заседанието в 21:42 ч..

Главен секретар:.................................................
/ Гергана Петрова /

Председател:.................................................
/ Кристиан Иванов /

https://docs.google.com/document/d/1-SFCmmIwsWy4aQdNsoFMe6YYctao-fdd/edit

